
RLE- overleg
24 november 2021 via Teams

Deelnemers
David Haelterman: schepen van Lokale Economie

Leen Cumps: deskundige Lokale Economie, Toerisme en Ontwikkelingssamenwerking

Erik Van Driessche: voorzitter

Mariska Vandervoort: penningmeester

Rita Verloy: secretaris

Ingrid Debroey: vertegenwoordiger van de marktkramers

Kristof Van Roey

Chantal Janssen

Steffi Suply

Chantal Janssen

Jo Janssens

Verontschuldigd

Ilse Claes

Voor de aanvang van de vergadering stellen we ons heel kort even voor aan nieuw lid Jo Janssens (
WellWines).

Agenda
Goedkeuring verslag vorige vergadering RLE

1. Er werden geen opmerkingen ontvangen i.v.m. het verslag van het overleg van 13/10/‘21.

Enquête braderie

1. Tijdens het vorige overleg werd beslist een bevraging te houden i.v.m. de toekomst van de
braderie. Aangezien Leen het document hieromtrent nog niet ontvangen heeft van Patrick
stelt ze voor om zelf een aanzet te geven. Voorzitter Erik schrijft een korte inleiding. Het
document zal drie keuze mogelijkheden bevatten i.v.m. de braderie, de toestemming
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vragen tot gebruik van de contactgegevens van de middenstanders en de mogelijkheid
laten tot het aanbrengen van andere ideeen.

2. Leen en Erik stellen dit document eerstdaags samen. Na goedkeuring door de RLE zal het
via de gemeente verzonden worden.

Laatavondopening en kerstmarkt

Deze punten worden samen besproken aangezien ze ook samen zullen doorgaan indien corona het
toelaat.

1. David geeft mee dat er momenteel nog geen sprake is van afgelasting. Er wordt gezocht
naar een verantwoorde manier om de kerstmarkt te kunnen laten doorgaan. Het blijft
evenwel nog afwachten.

2. Het voorstel van de RLE om startende ondernemers gratis ( RLE neemt de verhuur kosten
van de standen op zich) te laten deelnemen heeft kunnen rekenen op veel bijval. Alle
standen voorzien voor de lokale economie zijn volzet. Verenigingen zullen evenredig
aanwezig zijn. De factuur van de starters zal rechtstreeks aan de RLE bezorgd worden.

3. De inschrijvingen voor de actie “Mag het iets meer zijn” lopen vlot binnen. Deze actie loopt
in samenwerking met de Provincie Vlaams-Brabant. Leen gaat de middenstanders nog een
bezoekje brengen met wat uitleg.

4. Kortenberg werkt ook, samen met Logo, mee aan de actie “10 000 stappen”. Een idee voor
tijdens de kerstmarkt zou kunnen zijn om de bezoekers te laten langsgaan bij de
verschillende handelaars en zo een bepaald aantal stappen te bekomen. Hier kan een
prijsje aan verbonden worden.

5. Leen roept op dat alle ideeën welkom zijn…

Eindejaarsactie

1. Hier komen we terug op de “Mag het iets meer zijn” actie. Deze loopt van 15/12/‘21 t.e.m.
15/01/‘22. Om deze actie te promoten zijn er verschillende affiches uitgebracht. Vraag is
om deze zoveel mogelijk zichtbaar op te hangen en reclame te maken. Doel is om op zoek
te gaan naar verschillende kokers die een leuke prijs zullen bevatten. Door langs te gaan bij
de deelnemende ondernemers kan men tips vergaren om deze kokers te vinden.

2. Deze actie krijgt de steun vanuit de Provincie en zal ook via reclamespots  op tv
ondersteuning krijgen.

Cadeaubon & folder ondernemers

Vraag is  wat kan de gemeente doen om de lokale ondernemers nog meer te steunen?

1. David en Leen brengen de idee om een omslag uit te brengen met bonnetjes van
verschillende lokale handelaars. Deze kunnen gewoon info over de zaak bevatten of
promoties. Bedoeling zou zijn om dit twee tot driemaal per jaar te bussen. Alleen de
drukkosten van de folders zouden te betalen zijn door de middenstanders. Kosten van de
enveloppes en de bedeling zijn voor de gemeente.

2. Leen zoekt naar leveranciers om te kijken of het financieel haalbaar is. Jo meldt dat Artoos
zeker een firma is die hiervoor kan gevraagd worden. Rita bezorgt Leen de info die zij heeft
van een externe firma die soortgelijke reclame verzorgd.
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3. De sociale media opleiding, Somflex, die door de gemeente werd aangeboden is een groot
succes.

4. Leen meldt dat de projectsubsidies ook nog steeds kunnen aangevraagd worden.
5. De gezamenlijke aankoop van kerstverlichting, besproken tijdens vorig overleg, wordt naar

volgend jaar verschoven. Ook hier zouden we in aanmerking kunnen komen voor subsidies.
Leen bezorgt Rita nogmaals de link i.v.m. de werkings- en de projectsubsidies. Link in
bijlage.

6. Leen bezorgt Erik het aanvraagformulier i.v.m. de werkingssubsidie van 500 euro. Deze
dient voor 15 februari aangevraagd te worden.

7. David vraagt of er iemand van binnen onze gemeente kerstverlichting kan aanleveren?

Varia

1. Steffi vraagt of er dit jaar nog kerstbomen gaan aangeleverd worden. Dit is niet meer
mogelijk. Vraag is ook of er op de steenweg kerstbomen op de stoep geplaatst mogen
worden? Leen kijkt na wat kan en mag.

2. Jo stelt zich de vraag of er steeds terugkerende projecten zijn? Is er een vast logo? Is er een
vaste planning? Jo heeft ook een idee voor de kerstmarkt. Kinderen kunnen blanco
tekeningen afhalen bij de handelaars (bijv) en RLE zorgt voor prijsjes. Leen stelt voor om de
grote kerstboom op het plein met deze tekeningen te versieren…ook hier blijven alle
ideeën welkom.

3. Ingrid wil weten of de Sint en de Kerstman welkom zijn op de wekelijkse markt. Leen houdt
haar op de hoogte.

4. Tijdens de Kerstmarkt zal er een Kerstman aanwezig zijn.
5. Doel is om enkele vaste evenementen jaarlijks te laten terugkeren zodanig dat deze

kunnen groeien.

Volgende vergadering
12/01/‘22 om 20u.

Verslag opgemaakt door Rita Verloy.


